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NÜRDAM Müdürü Prof. Dr. Ercan Yılmaz, AA mu-
habirine yaptığı açıklamada, uyduların şu an kullanı-
lan birçok haberleşme sistemleri için hayati önem arz 
ettiğini, uzayda bulunan yoğun radyasyon ortamının, 
uydu ve haberleşme sistemlerini tahrip ederek zaman 
içerisinde bozulmalara neden olduğunu söyledi.
Uydu gibi uzay boşluğunda çalışan sistemlerin aldık-
ları radyasyon doz takiplerinin yapılması ve yörün-
ge doz haritalarının çıkarılmasının bu sistemlerin 
kullanım ömürlerinin belirlenmesinde kritik öneme 
sahip olduğunu aktaran Yılmaz, “Yerküreyle iletişim 
halinde olan radyasyon doz ölçüm modüllerinin yerli 
imkanlarla geliştirilmesi gerekir. Bu kapsamda TÜ-
BİTAK Uzay ile birlikte üretilen uydu sistemleri için 
NÜRDAM altyapısı kullanılarak (10 cGy-10000 Gy) 
duyarlılığa sahip NürFET sensörlerinin seri üretimi-
ne başladık.” dedi.

Yılmaz, bugüne kadar birçok milli ürünün üretimi-
nin gerçekleştirdiklerini belirterek, pek çok kurum ve 
kuruluşla da ortak çalışmalarının, projelerinin devam 
ettiğini dile getirdi.
TÜBİTAK Uzay ile çalışmakta oldukları radyasyon 
modülünün uydularda kullanılacağına değinen Prof. 
Dr. Yılmaz, şöyle devam etti:
“Radyasyon modülü bugüne kadar Almanya, Avru-
pa veya Amerika’dan yaklaşık 350 ile 400 bin dolar 
civarında bir maliyetle alınmaktaydı. Bizim burada 
üreteceğimiz ürün 50 bin Türk lirasının altına inecek-
tir. Şu anda çalışmalarımız laboratuvarlarımızda bu 
kapsamda devam etmekte. Ürünler ortaya çıktığında 
da TÜBİTAK Uzay’ın üretmekte olduğu Asya Pasifik 
Ortaklığında Leo uydulara, askeri uyduya, yerli göz-
lem uydusu İMECE’ye de entegre edilecektir.”
Kaynak/Fotoğraf: AA

Türkiye Bilimsel ve Teknolojik Araştırma Kurumu Uzay Teknolojileri Araştırma Enstitü-
sü’nün ürettiği  uydu sistemleri için Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi (AİBÜ) Nükleer 

Radyasyon Dedektörleri Uygulama ve Araştırma Merkezi (NÜRDAM) altyapısı kullanılarak 
yüksek hassasiyete sahip NürFET sensörlerinin üretimine başlandı.
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Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa 
Alişarlı, Bolu Ticaret ve Sanayi Odası’nın 2019 yılı ilk meclis 
toplantısının konuğu oldu. Rektör Alişarlı, üniversitemiz ve 
Bolu’yla ilgili görüşlerini paylaştı.

Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi İletişim Fakültesi, 2018-
2019 Akademik yılı sonunda Gazetecilik son sınıf öğrencilerini 
mezun edecek. Mezun olacak öğrenciler Fakültenin ilk mezun-
ları olacak.
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BTSO Meclis Başkanı Halit Ergül’ün başkanlık ettiği 
toplantıya, Rektör Alişarlı’nın yanı sıra  BTSO Baş-
kanı Türker Ateş, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Mus-

tafa Yaman, Tıp Fakültesi Öğretim Üyesi ve Rektör Danış-
manı Prof. Dr. Aydın Him, BAİBÜ Genel Sekreteri Doç. 
Dr. Samettin Gündüz, Tıp Fakültesi İzzet Baysal Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi Başhekimi Prof. Dr. Muhammet Gü-
zel Kurtoğlu ile işadamları ve sanayiciler katıldı.

“Rektörümüzle Güzel Bir İşbirliği Yakaladık”

BTSO  Başkanı Türker Ateş, yaptığı açılış konuşmasında, 
üniversite-sanayi işbirliğinin Bolu açısından önemine de-
ğinerek, “Sayın Rektörümüz göreve başlar başlamaz ken-
disiyle çok iyi bir işbirliği ortamı yakaladık. Kendisinin 
samimi tutumu ve işbirliğinin geliştirilmesi için gösterdiği 
gayretleri takdirle izliyoruz. Nitekim Bolu Teknik Bilimler 
Meslek Yüksekokulu’nun Bolu OSB’ye taşınması bunun en 
güzel örneği. Bir konferans vesilesi ile okulun yeni halini 
görme şansımız oldu. Çok güzel tanzim edilmiş. Kendile-
rini tebrik ediyor ayrıca bugün aramızda bulundukları için 
şükranlarımı sunuyorum.” dedi.

Rektör Alişarlı: “Projelerimize Dair Resmi 
Girişimlerimizi Tamamladık”

Rektör Prof. Dr. Mustafa Alişarlı, toplantıda, üniversite-

mizde yapılması hedeflenen proje ve çalışmalar hakkında 
ayrıntılı bir sunum yaptı. Rektör Alişarlı, “Zaman zaman 
bizlere soruluyor, ne aşamadayız diye merak ediliyor. Ön-
celikle şunu belirteyim; Göreve geldiğimizde dile getirdi-
ğimiz tüm projelerin peşini bırakmadık ve bunlarla ilgili 
resmi girişimlerimizi tamamladık. Önümüzde çokça hedef 
var ve bu hedeflerin peşinden koşmayı sürdürüyoruz. Bize 
verilen süreyi hak ettiği şekilde geçirmek istiyoruz. Pasif 
bir şekilde bekleyen Teknoloji Fakültesi ile kronik şekilde 
bekleyen Hukuk Fakültesi vardı. 10 fakültede ise eğitim ak-
tif bir şekilde sürüyor.” dedi. Bolu’nun bulunduğu konum 
itibariyle Ankara, İstanbul, Bursa ve Kocaeli gibi büyükşe-
hirlere yakınlığı dikkate alındığında 25 milyonu aşkın bir 
nüfusa komşuluk yaptığını ve büyük oranda bu illerden 
üniversitemize öğrenci geldiğini kaydeden Rektör Alişarlı, 
“Hedefimiz bu potansiyeli tematik alanlara yönlendirerek 
en iyi şekilde değerlendirmek ve niteliği arttırmak. Sayın 
Cumhurbaşkanımızın OSB’lerde meslek yüksek okulları 
açılması hedefini gerçekleştiren üniversitelerden biri olduk. 
Bolu OSB’ye Bolu Teknik Bilimler Meslek Yüksekokulu’nu 
açarak özellikle öğrencilerimizin yerinde eğitim almalarını 
istedik. Bu aynı zamanda sanayicilerimizin de bir isteğiydi. 
Bu adımlar ile sanayicinin ihtiyaç duyduğu kalifiye eleman 
imkanını da arttırmış olacak.” diye konuştu.

“Mevcut Yüksekokullarımızı Fakülteye Dönüş-
türmek İstiyoruz”

Mevcut yüksekokulları fakülteye dönüştürme hedefleri 
olduğunu açıklayan Rektör Alişarlı, “Bu kapsamda Bolu 
Sağlık Yüksekokulu ile Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon 
Yüksekokulu’nu birleştirerek Sağlık Bilimleri Fakültesi’ne 
dönüştürmeyi planlıyoruz. Bolu Turizm İşletmeciliği ve 
Otelcilik Yüksekokulu’nu Turizm Fakültesi’ne, Beden Eği-
timi ve Spor Yüksekokulumuzu da Spor Bilimleri Fakülte-
si’ne dönüştürmeyi arzuluyoruz. Bunlar için dosyalarımızı 
YÖK’e sunduk, şu an değerlendirme aşamasında. Hazırlı-
ğını yaptığımız bir diğer fakültemiz ise Veteriner Fakültesi. 
Bunun içinde de çalışmalarımız hızla devam ediyor.” dedi.

“Bolu’nun İkinci Bir Üniversiteyi Kaldırma 
Kapasitesi Var”

Bolu’da ikinci bir üniversite daha kurulabileceğini vurgula-
yan Rektör Alişarlı, sözlerini şöyle sürdürdü:
“Ziraat ve Doğa Bilimleri, Mühendislik, Mimarlık ve Tek-
noloji fakültelerimiz ile araştırma merkezlerimiz bulunu-
yor. Bu 4 fakültenin, Bolu Teknik Üniversitesi adı altın-

da ayrı bir yapılanma gerçekleştirmesini arzuluyoruz. Bu 
üniversitenin şehir merkezinde olmasını istiyoruz. Şunu 
sorabiliriz; Mevcut bir üniversite varken niçin bölünüyo-
ruz? Mevcudu büyütelim ve kuvvetlendirelim şeklinde dü-
şünebiliriz. Ancak büyüme bazen istediğiniz gibi olmuyor. 
Amacımız hantal bir yapı yerine tematik, dinamik ve etkin 
bir yapı kurabilmek. Çünkü bir öğrenci tercihini yaparken 
örneğin mühendislik istiyorsa içinde ‘Teknik’ geçen bir 
üniversiteyi daha çok önemsiyor. Bu beraberinde kalifiye 
öğrenci getiriyor ve niteliği arttırıyor.
Buna ilave olarak bir diğer üniversite planımız; Tıp, Diş 
Hekimliği, Sağlık Bilimleri, Spor Bilimleri ve Turizm fa-
kültelerinin birleşmesiyle meyana gelecek Sağlık, Spor ve 
Turizm Üniversitesi.
Mevcut üniversitemizde ise sosyal ve eğitim alanlarında 
ağırlıklı bir yapılaşmaya gideceğiz. Son olarak buna Hukuk 
Fakültemizi de ekleyebiliriz. Yine Müzik ve Sahne Sanatları 
Fakültesi kurulmasını talep edeceğiz.
Bolu ile ilgili öngörümüz, 20 bini mevcut üniversitemiz-
de olmak üzere toplam 55 bin civarında bir öğrenci. Diğer 
üniversiteler yaklaşık 15’er bin civarında öğrenci olacak şe-
kilde planlıyoruz.”

“Hukuk Fakültemiz İçin YÖK Başkanımıza Çok 
Teşekkür Ediyorum”

Rektör Alişarlı, “Hukuk Fakültemiz kuruldu. Bu fakülte 

Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi (BAİBÜ) Rektörü Prof. Dr. Mustafa Alişarlı, Bolu Ticaret ve Sanayi Odası’nın (BTSO) 2019 yılı ilk meclis toplantısının 
konuğu oldu. Rektör Alişarlı, üniversitemiz ve Bolu’yla ilgili görüşlerini paylaştı.

Rektör Alişarlı, planlanan projeleri BTSO meclis 
toplantısında işadamlarıyla paylaştı

rahmetli İzzet Baysal’ın bir nevi son arzularından biriydi. 
Bu fakültenin hayata geçmesi için YÖK Başkanımız Prof. 
Dr. Yekta Saraç Bey’in özel gayretleri oldu. Kuruluş kara-
rının ardından kendileri bizi aradılar ve ‘Hocam, Sayın 
Cumhurbaşkanımızdan bu konuda özel ricamız 
oldu, kendileri de kırmadı.’dediler.  Ben hem 
Sayın Cumhurbaşkanımıza hem YÖK Baş-
kanımıza şükranlarımı sunuyor ve Bolu’ya 
ve Üniversitemize fakültemizin hayırlı ol-
masını diliyorum. İnşallah fakülte bina-
sını da İzzet Baysal Vakfımız yaptıracak. 
Bolu’ya ve Üniversitemize yakışır bir fa-
külte binası olacak. Ayrıca Hukuk Fakül-
temize akademik personel alımına da başla-
dık.” diye konuştu.

“Gölköy Ormanını Temizledik”

Sunumunda Gölköy kampüsündeki çalışmalar hakkında 
da bilgi veren Rektör Alişarlı, özetle şunları söyledi:
“Gölköy kampüsünü kaplayan meşe ormanlarını yaptı-
ğımız çalışma ile daha güzel bir görünüme kavuşturduk, 
alandaki görüntü kirliliğini ortadan kaldırdık. Kampüs 
içinde peyzaj çalışmalarını sürdüreceğiz.

Gölköy Spor Kompleksi

Göreve geldiğimizde kamuoyu ile paylaştığımız ve büyük 
heyecan uyandıran Gölköy Spor Kompleksi projemiz için 
fizibilite ve projelendirme çalışmalarımızı tamamladık. 
4-5 açık ve bir kapalı stat ile yürüyüş ve koşu parkurlarını 
kapsayan projeyi üniversite olarak tek başına üstlenmemiz 
mümkün değil. Bu konuda arazinin sahibi olan Tarım ve 
Orman Bakanlığı. Sayın Bakanımız geçtiğimiz günlerde 
Bolu’daydı ve bu konuda destek vereceklerini bildirdiler. 
Öncelikle açık sahaların yapımına hız vereceğiz. Bu proje 
sadece üniversitemiz için değil tüm Bolu için vizyon bir 
proje. Bolu’nun iklimi göz önüne alındığında hem yaz hem 

de kış spor kampları için Gölköy bölgesinin bir çekim mer-
kezi olabileceğine inanıyoruz. Ümit ederiz ki, proje hayata 
geçsin.

“Kampüse Ulaşımı Kolaylaştırmayı 
Hedefliyoruz”

D-100 karayolu ve kampüs bağlantısın-
da 30-40 metrelik bir viyadüğü de içeren 
ulaşım altyapı projemizin karayolları ağı-
na dahil edilmesi için Karayolları Genel 
Müdürlüğümüze başvurumuzu yaptık. 

İsteğimiz olumlu karşılanırsa bölgede özel-
likle sabah ve akşam saatlerindeki trafik yo-

ğunluğu azalacak ve kampüse ulaşım daha kısa 
ve kolay olacak. Kampüsün güvenliğini sağlamamız 

daha rahat olacak.”
Bolu’nun karayolları güzergahı sebebiyle yoğun bir trafik 
akışının tam merkezinde bulunduğunu dile getiren Rektör 

Alişarlı, bu husus dikkate alarak Bolu’da, Acil ve Travmato-
loji Hastanesinin bir ihtiyaç olduğunu dile getirdi.

Köroğlu Yazarlık Mektebi
 
Başlattıkları çalışmalardan birinin de öğrencilere kül-
tür-sanat alanında yetkinlik kazandırmayı amaçlayan 
Köroğlu yazarlık Mektebi olduğunu ifade eden Rektör Ali-
şarlı, “130’u aşkın farklı fakültelerden öğrencimiz Gülezler 
Konağı’nda, Edebiyat, Şiir, Sinema ve Fotoğrafçılık ve Edi-
törlük kursları alıyor. Ayrıca şehir merkezindeki Gülezler 
Konağını bir Üniversite Kıraathanesi olarak değerlendire-
rek öğrencilerin veya vatandaşların hoşça vakit geçirmele-
rini sağlayacağız.”şeklinde konuştu.
Rektör Danışmanı Prof. Dr. Aydın Him ve İzzet Baysal Tıp 
Fakültesi Eğitim ve Araştırma Hastanesi Başhekimi Prof. 
Dr. Muhammet Güzel Kurtoğlu ise sağlık alanında şimdiye 
kadar yapılan planlamaların detayları hakkında işadamla-
rını bilgilendirdiler.
Prof. Dr. Aydın Him; “Şu an Türkiye’de bir spor hastanesi 
henüz yok. Rektör hocamla Zürih ve İtalya’da bu konuda 
yapılan çalışmalarla ilgili incelemelerimiz oldu. Biz de şim-
diden alt yapılarıyla birlikte bir sporcu hastanesi kurabilir-
sek bu Bolu için çok iyi olacak. Türkiye’de bir ilki burada 
başlatabilirsek, bir marka olabilirsek devamı da gelecektir” 
şeklinde konuştu.
Prof. Dr. Muhammet Güzel Kurtoğlu da “Eğitim Araştır-
ma Hastanesi şu anda yüzde 100 doluluk oranıyla çalışıyor. 
Özellikle yatak kapasitemizi arttırırsak ve yanık ünitesi ve 
yeni yoğun bakım alanları vs. kurabilirsek Bolu ilinden 
hiçbir yere hasta sevk edilmeyecektir. İnme merkeziyle 
ilgili çalışmalarımız var. Skolyoz Omurga Cerrahisi anla-
mında yüksek bir rağbet görüyoruz” dedi.
Gösterdikleri sıcak karşılama ve Sayın Türker Ateş’in da-
vetiyle kendisine bu fırsatı sunmasından ötürü Türker Ateş 
ve emeği geçenlere teşekkür eden Rektör Alişarlı, projele-
rin hayata geçirilmesi için Bolu halkının ve şehrin desteği-
ne ihtiyaç duyduklarını belirterek sözlerini tamamladı.
BTSO Meclis Toplantısı, hediye takdiminin ardından sona 
erdi.
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Yürütücülüğünü Dr. Öğretim Üyesi Rengim 
Sine’nin yaptığı Çevre ve Sağlık Haberciliği 
dersi kapsamında gerçekleştirilen etkinliğe, 

konuşmacı olarak TEMA Vakfı Bolu İl Temsilciliği 
Yönetiminden Tarık Aksoy katıldı. Aksoy, yaşanan 
çevre sorunlarından bahsederek, TEMA Vakfı’nın 
Türkiye ve Bolu genelindeki çalışmaları hakkında 
detaylı bilgiler verdi. Öğrencilerin ilgiyle takip et-
tiği programın sonunda Dr. Öğretim Üyesi Ren-
gim Sine, davetlerini kırmayarak TEMA Vakfı’nın 
çalışmaları ve çevre sorunları hakkında ki konuş-
masını gerçekleştiren konuşmacı Tarık Aksoy’a 
günün anısına Teşekkür Belgesi takdim etti.

Ü niversitemiz senatosuna Bolu Abant 
İzzet  Baysal  Üniversitesi’nde İ let işim 
Fakültesi  kurulması  için 2008 yı l ının 

Eylül  ayında yazı lan bir  öneri  i le  2015 yı l ında 
kurulan ve Gazeteci l ik Bölümü öğrenci ler ine 
2015-2016 Akademik yı l ı  i le  merhaba diyen Fa-
kültemiz;  bası l ı  ve çevrimiçi  her türlü mecrada 

görev yapabi lecek,  haberci,  sayfa düzenleyici , 
redaktör,  köşe yazarı  ve editörlük gibi  konular-
da çal ışabi lecek,  a lanında uzman i let işimci le-
r in yet işt ir i lmesi  hedef ler ine bağlı  olarak dört 
yı l l ık öğrenimlerini  tamamlayan i lk öğrenci le-
r ini  2018-2019 Akademik yı l ı  sonunda mezun 
edecek.

Boluspor tarafından her ay düzenlenen Antrenör Gelişim Semineri’nin 4.sü, Doç. Dr. Selami Özsoy, eski Milli Futbolcu Hayri Ülgen ve Gazeteci Cüneyt 
Ersan’ın katılımıyla gerçekleşti.

Çevre sorunları İletişim Fakültesi’nde masaya 
yatırıldı

Haber: Rukiye Şahin - Engin Sağlık

Haber: Derviş Erkan

BAİBÜ İletişim Fakültesi Gazetecilik son sınıf öğrencilerine Çevre ve Sağlık Haberciliği dersi kapsamında, “TEMA Vakfı Çalışmaları ve 
Çevre Sorunları” hakkında bilgilendirme yapıldı.

Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü bu yıl ilk 
mezunlarını verecek.

Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi Tıp Fakültesi tarafından 4. Abant Enfeksiyon Günleri Sempozyumu düzenlendi. 

Boluspor, 4. antrenör gelişim semineri düzenlendi

Boluspor antrenörlerinin ve Bolu Abant İzzet 
Baysal Üniversitesi İletişim Fakültesi öğren-
cilerinin katıldığı seminerin konusu “Medya, 

İletişim ve Spor Arasındaki İlişki” oldu. Antrenör ve 
öğrencilerin sorduğu sorular ile sohbet havasında ge-

çen seminerde, gazetecilik mesleğinin zorluklarına 
değinen Cüneyt Ersan öğrencilere: “Mesleğinize sarı-
lın ki o da size sarılsın, ben zamanında mesleğime sa-
rıldım beni bırakmadı” örneğini verdi.  “Baba Hayri” 
lakabı ile anılan eski Milli Futbolcu Hayri Ülgen se-

minere katılan genç gazetecilere: “Güzel gördüğünüz 
ve içinizden gelen haberleri yazın. İnsanların sizleri 
yönlendirmesine izin vermeyin.” dedi. Seminerin so-
nunda Boluspor Başkanı Necip Çarıkçı konuşmacılara 
hediye ve plaket takdiminde bulundu.

Sempozyumun açılış sunumunu yapan Karadeniz Tek-
nik Üniversitesi Tıp Fakültesi Klinik Araştırmalar 
Merkez Direktörü Prof. Dr. İftihar Köksal, Türkiye’nin 

klinik araştır- malarda artık Doğu Avrupa ve Orta 
Doğu’nun referans merkezi gibi olduğu-
nu ama çok ciddi rakiplerinin 
bulun- duğunu söyledi. Tıp Fa-
kültesi Konferans gerçekleşen 
s e m - pozyuma; Rektör Yar-
dımcısı Prof. Dr. Erol Ayaz, Tıp 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ahmet 
Ural, İzzet Baysal Tıp Fakültesi Hastanesi 
Başhekimi Prof. Dr. Muhammet Güzel Kurtoğlu ile 
akademisyenler ve öğrenciler katıldı. Sempozyumun açılış 
konuşmasını yapan Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Erol Ayaz, 
üniversitelerin eğitim-öğretim ve araştırma-geliştirme faa-
liyetlerinden 

söz ederek, bu faaliyetler içerisinde bu tür etkinlikleri çok 
önemsediğini vurguladı. Ayaz, “Öncelikle bu etkinliği dü-
zenleyen Prof. Dr. Fatma Sırmatel hocamıza ve emeği geçen 
tüm hocalarımıza çok çok teşekkür ediyorum. İnşallah bu 

etkinlikler büyüyerek ve ar-
tarak devam eder, bütün ana 
bilim dallarını kapsar. Bu sem-

pozyumun da ve-
rimli geçmesini 

d i l i y o r u m . 
Bu karlı, 
zorlu kış gü-
nünde Ka-
radeniz’den 

üniversitemi-
ze gelen Prof. 

Dr. İftihar Köksal hocamı-
za da çok teşekkür ediyorum.” 
diye konuştu. Başkanlığını BA-
İBÜ Tıp Fakültesi Enfeksiyon Hastalıkları ve Klinik Mikro-

biyoloji AD Başkanı Prof. 
Dr. Hayrettin Akdeniz’in 
yaptığı ilk oturum gerçek-
leştirildi. Sunumu, Kara-
deniz Teknik Üniversitesi 
Tıp Fakültesi Enfeksiyon 
Hastalıkları AD Başka-
nı ve Klinik Araştırmalar 
Merkez Direktörü Prof. 
Dr. İftihar Köksal, “Bili-
min Işığında Klinik Araş-
tırmalar Merkezi: Karade-
niz Teknik Üniversitesi Tıp 
Fakültesi Deneyimleri” 
konusunda yaptı. Klinik 
araştırmaların ne olduğu 

ve önemi hakkında yaklaşık 30 yıllık klinik araştırmalar de-
neyimi ışığında A’dan Z’ye aydınlatıcı bilgiler veren Prof. Dr. 
Köksal, “Klinik araştırma materyallerimizi daha çok ilaçlar 
ve tanı yöntemleri oluşturmakta. İşte bir ya da birden fazla 

araştırma ürününün klinik, farmakolojik, farmakodinamik 
özelliklerini ortaya çıkarmak ve doğrulamak için yapılan 
çalışmalar, klinik araştırmalardır. Bunlar daha ilaçlar piya-
saya çıkmadan yapılan araştırmalardır. Yan etkilerini, reak-
siyonlarını, ilacın vücuttaki emilim dağılımlarını yani ilacın 
farmakokinetik özelliklerini, yine güvenilirliğini, ilacın ça-
lışıp çalışmadığını yani farmakodinamik özelliklerini araş-
tıran çalışmalardır.” dedi. Klinik araştırmaların gönüllülük 
işi olduğunu vur- gulayan Prof. Dr. Köksal, 
araştırmala- rın tarihi, önemi, klinik 
a r a ş t ı r m a - cılar ve yöntemleri, 
klinik araş- tırma ortamları, Tür-
kiye’deki yö- netmelik ve işleyişler, 
klinik araş- tırma organizasyon 
şeması vb. konularda aydınlatıcı 
bilgiler verdi; soruları cevaplandırdı. 4. 
Abant Enfeksiyon Günleri Sempozyumu, Otu-
rum Başkanlığını BAİBÜ Tıp Fakültesi İç Hastalıkları AD 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Haluk Şavlı’nın yaptığı ve Prof. Dr. 
Muhammet Güzel Kurtoğlu, Prof. Dr. Fatma Sırmatel ve 
Prof. Dr. İftihar Köksal’ın konuşmacı olarak katıldığı otu-
rumun ardından sona erdi.

Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi fakülte ve yükseko-
kulları arasında düzenlenen Üniversite İçi Salon Futbol 
Turnuvası ve Voleybol Turnuvalarına, İletişim Fakültesi 

olarak katılım sağladık. Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi 

Beden Eğitimi Spor Yüksekokulu sahalarında fakülteler arası 
etkileşimin artması ve öğrencilere spor ahlakının aşılanması 
amacıyla düzenlenen müsabakalara, salon futbol takımı ve vo-
leybol takımımız ile katılım sağladık.

2018-2019 Futsal ve voleybol turnuvalarına katıldık

‘Türkiye, klinik araştırmalarında Doğu Avrupa ve Orta Doğu’nun referans merkezi’BAİBÜ İletişim Fakültesi ilk mezunlarını verecek 
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Tarık Aksoy

IV. Abant Enfeksiyon Günleri sempozyumu düzenlendi
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Muzaffer Sarısözen, vefatının 54. yıl dönümünde türkülerle
 anıldı

Kongre Merkezi Bordo Salonda 
gerçekleştirilen programa, Rektör 
Prof. Dr. Mustafa Alişarlı, Bolu 

Belediye Başkan Yardımcısı Emi-
ne Davarcıoğlu, Eğitim Fakül-
tesi Dekanı Prof. Dr. Güngör 
Karauğuz, akademisyenler, 
öğrenciler ve türkü sevdalıları 
katıldı.
Programda ilk olarak, üniver-
sitemizde görev yapan Türk Halk 
Müziği Uzmanı Kemal Bilsel Sarısö-
zen’in, ömrünü Türk Halk Müziği’ne ada-
mış değerli sanatçı Muzaffer Sarısözen’i 
anlattığı röportajının yer aldığı video film 
yayınlandı.
Muzaffer Sarısözen’in Türk Halk Müziği’ne 
yaptığı katkıları anlatan Kemal Bilsel Sa-
rısözen, özetle “Evvela toplu saz ge-
leneğini getirmiş, yani münferit 
çalınan Türk halk çalgılarını bir-
leştirmiş. Yurttan Sesler koro-
larını kurmuş, bunları Ankara, 
İzmir ve İstanbul radyolarına 
taşımış. Yurttan Sesler bugün 
hâlâ aynı güzelliğini koruyor. 
Türkünün türkü gibi söylenmesi-
ni, Türk halk çalgılarının kendisine ya-
kışır şekilde çalınmasını bütün güzellikle-
riyle sağlamış. Türk halk çalgılarının perde 
sistemini oluşturmuş. Yerel halk âşıklarına 

çok önem vermiş. 19 büyük Türkiye gezi-
sinde ki bunlar derleme gezileridir, okuma 

yazmanın çok az olduğu dönemde, ile-
tişimin, ulaşımın, elektriğin yani 

mevcut imkânların çok az oldu-
ğu bir ortamda zoru başarmış 
ve o yıllarda 10 bin halk ezgi-
sini derlemiş, notaya almış ve 
TRT repertuvarlarına kazan-

dırmıştır.” diye konuştu. Eğitim 
Fakültesi Türkçe ve Sosyal Bilim-

ler Bölümü AD Başkanı Prof. Dr. Ha-
lit Karatay ise, Muzaffer Sarısözen’in Türk 
Halk Müziğimize getirdiği yenilikleri ele 
aldığı bir konuşma yaptı. Prof. Dr. Karatay, 
konuşmasında özetle “Muzaffer Sarısözen’i 
bir kez daha rahmet ve minnetle anıyoruz. 
Cumhuriyetin ilk yıllarında yeni devletin 

batılı anlamda koro tarzında bir mu-
siki cemiyeti yoktu. Muzaffer Sa-

rısözen bu ihtiyaca binaen gö-
revlendirilmiş ve Anadolu’yu 
karış karış dolaşarak milli olan 
türkülerimizi derlemiştir. Tür-
küleri derlemekle yetinmemiş, 

ozanlarımızın, âşıklarımızın bi-
reysel olarak çalıp söylediği türkü-

leri batılı anlamda koro haline getirme-
yi başarmış. Bu koromuz yerli ve millidir. 
Yani bir özenti ve taklitle oluşturulmuş bir 
koro değildir. Dolayısıyla Muzaffer Sarı-

sözen’in ‘Türküz, türkü söyleriz’ sloganı 
daha sonra dilden dile, teşkil ettiği Yurttan 
Sesler korosunun adeta çağrısı olmuştur. 
1930’lu yılla- rın zor şart-
l a r ı n d a A n a d o -
lu’yu ka- rış karış 
g e z e - rek 10 
bin tür- k ü y ü 
notaya a l m ı ş , 
k a y ı t a l t ı n a 
almıştır.” ifadeleri-
ni kullandı.
Konuşmanın ar- dından üniversi-
temizde de görev yapmış, Sakarya Üniver-

sitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Fahri Yıl-
maz ve Eğitim Fakültesi öğrencisi Hivda 
Canpolat, Muzaffer Sarısözen’in derlediği 
türküler seslendirdiler. Sanatçılara, bağ-
lamada Kemal Bilsel Sarısözen ve Metin 
Kaynar, kabak kemanede Fikret Yalçın, 
ritim sazda ise Mehmet Özgen eşlik etti. 
Ardından, kemanda üniversitemiz Güzel 
Sanatlar Eğitimi Bölümü Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Uğur Alpagut ve bağlamada Ke-
mal Bilsel Sarısözen, enstrümantal bir kon-
ser verdiler. Beğeniyle dinlenen konserle-
rin ardından program, sanatçılara hediye 
takdimiyle sona erdi.

Türk Halk Müziği’ne gönül vermiş, Türk folklorcusu sanatçı Muzaffer Sarısözen, vefatının 54’üncü yıl dönümünde Bolu Abant İzzet Baysal Üniversite-
si’nde düzenlenen anma gününde, derlediği türküler eşliğinde bir kez daha saygı ve rahmetle yâd edildi.

BAİBÜ Mefkure Topluluğu tarafından 
düzenlenen programa Rektör Yar-
dımcısı Prof. Dr. Erol Ayaz, Genel 

Sekreter Yardımcısı Mustafa Tanrıkulu, Ye-
niçağa Kaymakamı Yunus Emre Bay-
raklı, Dörtdivan kaymakamı Yusuf 
Kaptanoğlu, Ali Ericek, Mustafa 
Ericek, Bolu’da faaliyet gösteren 
sivil toplum kuruluşları yönetici 
ve temsilcileri, akademisyenler 
ve çok sayıda öğrenci katıldı. 

Etkinliğin açılışında bir selamlama ko-
nuşması yapan BAİBÜ Genel Sekreter Yar-
dımcısı Mustafa Tanrıkulu, “Liderlik kavra-
mı ve motivasyon kavramı çerçevesinde her 
şeyden önce ahlak ve erdem’i ön plana çı-
karan ve çağımızın gereksinimi olan ahlaklı 
bir neslin yetişmesine büyük katkı sağlayan 
bu tür programların artarak devam etmesini 
temenni ediyoruz” diye konuştu.

Doç. Dr. Şaban Karasakal, “Nice 
alimler başlarına gelen onca sıkın-
tılara rağmen, üzerlerine üzerle-
rine gelen dünyaya ve zalimlere 
rağmen zaaf göstermediler yıl-
gınlık göstermediler,  dua ettiler 
ve yapmaları gerekeni yaptılar yıl-
gınlık göstermedikleri için Allah da 
onlara ve peşlerinden gidenlere de en gü-
zel sevabı vermiştir. Üniversitemiz yöneti-
minin bu programa desteklerinden dolayı te-
şekkür ediyorum. Ali Ericek Bey başta olmak 
üzere programa destek veren katıla n herkese 
teşekkür ediyorum” şeklinde konuştu.

“Aşk’ın Namazı”

Programda ilk konferansı Sabahattin Zaim 
Üni. İslami İlimler Fakültesi Dr. Öğr. 

Üyesi Veysel Akkaya verdi. Akka-
ya, Akşemseddin hazretlerinin 
manevi ikliminde aşkı konuş-
manın bambaşka bir duygu ol-
duğunu ifade ederek,  “Eğer bir 

toplumda muhabbet yoksa din de 
yoktur. Muhabbet ne kadar fazla ise 

dinde o kadar çoktur. Asr-ı saadet top-
lumu bir muhabbet toplumuydu bir sevgi 
toplumuydu. Ondan sonraki dönemde 
bu muhabbet azalmaya başladı, hu-
kuk ön plana çıktı. Çünkü sevgiyi 
çekerseniz sadece kurallar kalır.” 
şeklinde konuştu.

 “Anlamın Arkeolojisi”

Şırnak Üniversitesi. İlahiyat 
Fakültesi Öğr. Üyesi Doç. Dr. İb-
rahim Baz ise katılımcılara ‘An-
lamın Arkeolojisi: Ruh ve Nefs 
Arasında İnsanın İç Yürüyüşü’ 

başlıklı bir konuşma gerçekleş-
tirdi. İbrahim Baz bugün anlam-

sızlığın, anlamı örttüğü bir çağa şahit-
lik ettiklerini ifade ederek özetle; “anlamın 
ciddi bir şekilde erozyona ve ruh kaymasına 
uğradığı bir dönemde yaşıyoruz. Dolayısıy-
la anlam dediğimiz şey, görünenin arkasın-
da olsa da aslı manadır. Mana, görüntünün 
arkasındaki kasıttır. Biz bugün maddeye o 

kadar mahkum bir hale geldik ki görüntü 
ve gürültü bizi o kadar boğmaya başladı ki 
manayı kaybettik. Fakat mananın bir de alt 
başlıkları bulunuyor ve o yüzden mananın 
arkeolojisi dedik.” şeklinde konuştu.

“İnsan İlişkileri ve Etkili 
İletişim”

BAİBÜ İletişim Fakültesi Dr. 
Öğr. Üyesi İbrahim Sena Arvas 
da program kapsamında katılımcı-
lara  ‘İnsan İlişkileri  ve Etkili İletişim’ 
konusunda bir sunum yaptı.   Her şeyin te-

melinde insanın olduğunu ifade eden 
Arvas özetle,  “İnsan dünyaya gel-

diği ilk andan itibaren çevresin-
deki insanlarla iletişim kurma-
ya başlar. Her şeyin bir mesajı 
vardır ve her mesajın bir kodu 

vardır. Doğru araç kullanmak, 
düzgün kodlama yapmak, 

doğru insana, doğru mesa-
jı göndermek gibi göndericinin 
üzerinde bazı sorumluluklar 
vardır.  İletişim elbette sadece 
konuşmaktan ibaret değildir.   
Giydiğimiz kıyafet, yaptığımız 
saç, sürdüğümüz koku, attığımız 
bakışla iletişim kurmuş oluruz. Me-
saj bizim seviyemize göre kodlanmadıysa 
o mesajı anladığımızı zannederiz. Mesaj 
karşımızdaki kişiye göre kodlanmalı. Kar-
şı tarafın hassasiyetini gözetmemiz, özel-
likle cinsiyet ve yaş büyük bir önem teşkil 
eder.” dedi.

“Hizmetkar Liderlik”
Doç. Dr. Şaban Karasakal ise , ‘Hizmetkâr 
Liderlik’ başlıklı konferansında “ Liderler, 

tecrübe ettikleri için hayatın gerçe-
ğinin farkında varmış olup, risk 

almaktan çekinmeyen insanlar-
dır.” dedi.  Liderliğin özellikleri-
ni dinlemek, empati, iyileştirme, 
farkında olma, ikna etme gücü, 

ileri görüşlülük, olarak sıralayan 
Karasakal özetle; “Nefse tat verip, 

ruha azap veren  şey sizin helakınızdır. 
Nefse azap verip ruha tat veren şey ise si-
zin kurtuluşunuzdur. Canınızı sıkan şey 
kurtuluşa basamaktır aslında. Namazı nasıl 
kılacağımıza, bunu Allah ile iletişimimizde 
eşinizle, evladınızla, muhatabınızla kadar 
nasıl etkili ve kaliteli yapacağımızı bildikten 
sonra biz hizmetkar lider oluruz. Bizler ön-
celikle kendimize şu soruyu yöneltmeliyiz: 

“Dünyayı bulduğumuzdan daha iyi bir 
hale getirmek için ne yaptık? Hep 

başkalarına bir ayar verme peşin-
deyiz, ta ki iş bize gelene kadar. 
Lideri eleştirmek için iş başına 
görmek gerek. İtaati anladığı-
mız gün liderliği anlatacağız.  Bu 

bayrak olur, vatan olur, iş olur, bi-
rinin bedel ödeyerek sahip olduğu 

şeye biz bedel ödemeden sahip olursak 
onun yanındaki değerle bizim sahip ol-
duğumuz değer aynı değildir.” dedi.  
ALİM konferanslarının ilki, hediye tak-
dimi ve hatıra fotoğrafı çektirilmesiyle 
sona erdi.

Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi’nde (BAİBÜ) ilk kez düzenlenen “Ahlaklı Liderlik, İhlaslı Motivasyon” (ALİM) konferansı büyük ilgi gördü. BAİBÜ 
Kültür Merkezi  Mavi Salon’da gerçekleşen konferans programına konuşmacı olarak İstanbul Sabahattin Zaim Üniversitesi İslami İlimler Fakültesi Dr. Öğ-
retim Üyesi Veysel Akkaya, Şırnak Üniversitesi İlahiyat Fakültesi Öğr. Üyesi Doç. Dr. İbrahim Baz, BAİBÜ İletişim Fakültesi Dr. Öğr. Üyesi İbrahim Sena 

Arvas ve BAİBÜ İlahiyat Fakültesi Öğr. Üyesi ve Sağlık kültür ve spor dairesi başkanı Doç. Dr. Şaban Karasakal konuk oldu.

“ALİM” konferanslarına büyük ilgi

Hayati İnanç: “Yaşayan hazinelerimizin değerini 
bilelim”

Can Veren Pervaneler programında Türk 
Edebiyatı üzerine yaptığı yorumlarıyla 
tanınan ve halen Diyanet TV’de yayın-

lanan programda güzel sohbetiyle izleyicileri 
ekran başına taşıyan Av. Hayati İnanç, “Yeni 
Nesil Okuyor” projesi kapsamında Bolu Abant 
İzzet Baysal Üniversitesi’nde düzenlenen söy-
leşide gençlerle buluştu.
Türkiye Gençlik Vakfı (TÜGVA) ve Yeniler 
Öğrenci Topluluğu tarafından İzzet Baysal 
Kültür Merkezi Mavi Salonda düzenlenen söy-
leşi programı, Kur’an-ı Kerim tilavetiyle baş-
ladı. Programa öğrencilerin yanı sıra TÜGVA 
Bolu İl Temsilcisi Sadık Kuru ile TÜGVA Bolu 
Üniversite Koordinatörü Kadir Küçük de ka-
tıldı.
Av. Hayati İnanç, söyleşi boyunca Yahya Kemal 
Beyatlı, Orhan Seyfi Orhon ve Ziya Gökalp 

gibi Türk şiirinin büyük ustalarının sanat anla-
yışlarına değindi, şiirlerinden örnekler okudu. 
Kitap okumanın önemini vurgulayan İnanç, 
öğrencilere özetle “Hayatı dolu dolu geçirme-
miz gerekiyor. Kendimizi tanımalı, kendimizle 
barışık olmalıyız. Kelime dağarcığımızı geniş 
tutarak zengin sözcükler kullanmalıyız. İnsan 
bilmediği şeyin düşmanı olurmuş. Bu yüzden 
bilgiye ön yargılı davranmamak için araştırın, 
okuyun. Pişmanlık duymayacağınız kararlar 
verin. Biz, şairlerimizin ve yazarlarımızın de-
ğerini onlar hayattayken bilmiyoruz maalesef. 
Onları kaybettikten sonra anlıyoruz. Yaşayan 
hazinelerimizin değerini bilelim. Burada da 
siz gençlere çok iş düşmektedir.” tavsiyelerinde 
bulundu.
Program, hediye takdiminin ardından sona 
erdi.

AKAR’ın 6. sayısı yayınlandı

Abant Kültürel Araştırmalar Dergisi’nin 
(AKAR) 6. sayısı (Ekim 2018) yayınlandı. 
İletişim ve kültürel araştırmalar alanına kat-

kı sunmak amacıyla 2016 yılının Nisan ayında yayın 
hayatına başlayan dergi, titizlikle sürdürülmüş bir 
yayına hazırlık sürecinin ardından 6. sayısıyla Dergi-
Park platformu üzerinden okuyucularıyla buluşma-
ya devam ediyor. Son sayısında “Gıda reklamlarında 
kadın temsili” Banu Hülür-Arzu Kalafat Çat,  “Ka-
neto Shindo sinemasında intikamcı ruh öğesi olarak 
kadın temsili üzerine bir değerlendirme: Onibaba ve 
Kuroneko” Eylül Arslan, “Adolf Hitler’in kült lider 
inşasında propaganda posterlerinin kullanımı” Ca-

ner Çakı, “Tüketim toplumunda “tüketileceklerin” 
belirlenmesinde bir kaynak olarak kadın dergileri: 
2013-2017 Cosmopolitan dergisi örneği” Elif Eşiyok, 
“Türk modernleşmesinde bir görünüm ve değişim 
temsili olarak kıyafet” Rıfat Aydın ve “Kullanımlar ve 
doyumlar kuramı çerçevesinde üniversite öğrencile-
rinin Periscope programı kullanımlarına yönelik ni-
tel bir araştırma” Atacan Şimşek’in makalelerinin yer 
aldığı Abant Kültürel Araştırmalar Dergisi’nin yeni 
sayısı Nisan 2019’da çıkacak. Dergipark üzerinden 7. 
sayısı için duyurusu yapılan AKAR Editör Kurulu, 5 
Mart 2019 tarihine kadar makalelerin DergiPark sis-
temine yüklenmesi gerektiğini belirtiyor.
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 Voleybol turnuvasında 
şampiyon “İİBF”

Medya ve İletişim Topluluğu kuruldu

BAİBÜ Fakülte ve Yüksekokulları arasında 
düzenlenen Üniversite içi Salon Erkekler 
Voleybol Turnuvası, final maçı düzenlendi.

BESYO Spor Salonunda İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi ile Eğitim Fakültesi arasında gerçekle-
şen final maçı ve kupa törenine Abant İzzet Bay-
sal Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Alişarlı, 
BESYO Müdürü Doç. Dr. Ümid Karlı, Spor Hiz-
metleri Şube Müdürü Ertan Ayhan, akademik ve 
idari personel ile öğrenciler katıldı.
Turnuvanın final maçında Eğitim Fakültesini 3-2 
’lik skorla yenen İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 
şampiyon oldu. Eğitim fakültesi ikinci olarak mü-
sabakaları tamamladı. Bolu Meslek Yüksek Okulu 
ile Fen Edebiyat Fakültesi arasında oynanan maçı 
3-0 Bolu Meslek Yüksek Okulu kazanarak üçün-
cü, Fen Edebiyat Fakültesi ise müsabakaları dör-
düncü olarak tamamladı. Şampiyon takıma kupa 
ve madalyaları, Rektör Prof. Dr. Mustafa Alişarlı 
tarafından verildi.

Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi (BAİBÜ) İletişim Fakültesi’nde İstanbul Üni-
versitesi İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölüm Başkanı Prof. Dr. Murat Özgen, 
İstanbul Üniversitesi İletişim Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Suat Gezgin ve 

İstanbul Aydın Üniversitesi İletişim Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Atilla Girgin’in 
katılımıyla “Dünü Bugünü ve Yarını ile Türkiye’de Gazetecilik Öğrenimi” konferansı 
düzenlendi. BAİBÜ İletişim Fakültesi konferans salonunda düzenlenen “Dünü Bugünü 
ve Yarını ile Türkiye’de Gazetecilik Öğrenimi” konferansına, BAİBÜ İletişim Fakültesi 
Öğretim Üyeleri ve Fakülte öğrencileri katıldı. Akademik Düşünce Eğitim Medeniyet 
Topluluğu’nun (ADEM) düzenlediği konferansın moderatörlüğünü BAİBÜ İletişim Fa-
kültesi Öğretim Üyesi ve ADEM Topluluğu Danışman Hocası Dr. Öğr. Üyesi İbrahim 
Sena Arvas yaptı. 
Konferans kapsamında Prof. Dr. Suat Gezgin Türkiye’de Gazetecilik öğreniminin gün-
cel sorunlarıyla ilgili tespitlerini ve önerilerini sunarken, Anadolu Ajansı eski İstanbul 
Bölge Müdürlerinden olan İstanbul Aydın Üniversitesi Gazetecilik Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Atilla Girgin güncel Gazetecilik Öğrenimi ile ilgili görüşlerini paylaştı. Son olarak 
da İstanbul Üniversitesi İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölüm Başkanı Prof. Dr. Murat 
Özgen ise öğrencilere Türkiye’de Gazetecilik Öğrenimini Akademik boyutlarıyla özet-
ledi. Soru cevap bölümünün ardından öğrenciler, Prof. Dr. Suat Gezgin, Prof. Dr. Atilla 
Girgin ve Prof. Dr Murat Özgen ile hatıra fotoğrafı çektirmeyi ihmal etmedi.

Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi İle-
tişim Fakültesi öğrencilerinin giri-
şimleriyle kurulan Medya ve İletişim 

Topluluğu çalışmalarına başladı. 2018-2019 
akademik yılında kurulan Medya İletişim 
Topluluğu, stant çalışmaları ve film göste-
rimleriyle etkinliklerine başladı. İlerleyen 

zamanlarda öğrencilerin serbest zamanlarını daha 
iyi değerlendirebilecek etkinlik ve programları 

düzenleyeceklerini söyleyen Topluluk Başkanı 
Aylin Öztürk, üye sayısının yeni kurulan diğer 
topluluklara göre oldukça fazla olduğunu vur-
gulayarak, üniversite çapında düzenleyecekle-

ri etkinlik ve sosyal sorumluluk hareketleriyle 
BAİBÜ’ye yeni bir renk katacaklarını belirtti.

BAİBÜ’de iletişim zirvesi
Haber: Derviş Erkan

Haber: Engin Sağlık


